
Meland kommune

Møteprotokoll
for

Råd for menneske med nedsett funksjonsevne

Møtedato: 08.06.2017
Møtestad: Formannskapssalen
Møtetid: 14.30 - 16.30

Møtedeltakarar Parti Rolle
Anne Berit Kolås Utvalsleiar
Arvid Sakseide Varamedlem
Anne Marie Skurtveit Medlem
Beate Seveline Eknes Medlem

Forfall meldt frå følgjande medl. Parti

Åshild Aamli

Ikkje møtt: Henriette Fennelly

Desse møtte frå administrasjonen:

Leiar for heimetenesta Britt Hilde Romarheim til sak 26/2017
Koordinator heimetenesta Rannveig Bovim til sak 26/2017
Prosjektleiar Ronny Landaas til sak 27/2017
Rådmann Martin W. Kulild kom i møte for å bli orientert om RMF i Meland.

Av 5 medlemmer var 3 til stades ved handsaming av sak 22 - 29/2017.
Av 5 medlemmer var 4 til stades ved handsaming av sak 26 - 29/2017.

Protokollførar: Anette Tangen Fredriksen

13. 06.2017
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Sakliste 
Saknr Tittel 
        

22/2017 Godkjenning av innkalling og sakliste 

23/2017 Godkjenning av møtebok 

24/2017 Referatsaker 

25/2017 Aktuelle saker 

26/2017 Orientering om konsesjonssøknad BPA (brukarstyrt personleg assistent) - Meland, 

Lindås og Radøy 

27/2017 Status utbygging Sagstad skule og Grasdal skule 

28/2017 Bustadmelding 2017 - 2020 

29/2017 Råd for menneske med nedsett funksjonsevne - Møteplan 2. halvår 2017 

  
  



 
 
 
 

22/2017: Godkjenning av innkalling og sakliste 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Innkalling og sakliste vert godkjent. 

 
08.06.2017 RÅD FOR MENNESKE MED NEDSETT FUNKSJONSEVNE 
 
 
RMF - 22/2017 VEDTAK: 
"Innkalling og sakliste vert godkjent." 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

23/2017: Godkjenning av møtebok 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Møtebok vert godkjent. 

 
08.06.2017 RÅD FOR MENNESKE MED NEDSETT FUNKSJONSEVNE 
 
 
RMF - 23/2017 VEDTAK: 
"Møtebok vert godkjent." 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

24/2017: Referatsaker 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Meldingane vert tekne til orientering. 

 
08.06.2017 RÅD FOR MENNESKE MED NEDSETT FUNKSJONSEVNE 
Leiar Anne-Berit Kolås orienterte i møte om høyringsuttale om hjelpemiddelformidling og at leiar for 
RMF i Lindås kommune vil kalle inn til fellesmøte med Lindås og Radøy i september. Dato er ikkje 
sett.   

 

 
RMF - 24/2017 VEDTAK: 
"Orienteringa er teken til vitande." 

 



--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

25/2017: Aktuelle saker 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
 

 
08.06.2017 RÅD FOR MENNESKE MED NEDSETT FUNKSJONSEVNE 
Det ikkje lå føre aktuelle saker.  

 
RMF - 25/2017 VEDTAK: 
 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

26/2017: Orientering om konsesjonssøknad BPA (brukarstyrt personleg assistent) - 
Meland, Lindås og Radøy 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Skriv framlegg her 

 

 
08.06.2017 RÅD FOR MENNESKE MED NEDSETT FUNKSJONSEVNE 

Leiar for heimetenesta Britt Hilde Romarheim og Koordinator for heimetenesta Rannveig Bovim var i 
møte og orienterte. 

 

RMF beklagar at Rådet ikkje er halden orientert om at saka har pågått sidan hausten 2016. Det 
orienteres om at BPA-konsesjonen trådde i kraft i mars 2017 utan at RMF ble halden orientert, noko 
Rådet ser på som uheldig. Rådet meinar denne saka ikkje er handsama i tråd med det 
Kommunestyret har vedteke i madatet for Råd for menneske med nedsett funksjonsevne.   

 

Rådet er glad for at BPA konsesjonen er trådd i kraft, og at menneske med behov og rett på BPA-
tenester kan velgje korleis dette skal organiserast og moglegheit for å velgje mellom "ULOBA" og 
"Hjemme Best".   

 
RMF - 26/2017 VEDTAK: 

"RMF beklagar at Rådet ikkje er halden orientert om at saka har pågått sidan hausten 2016. Det 
orienteres om at BPA-konsesjonen trådde i kraft i mars 2017 utan at RMF ble halden orientert, noko 
Rådet ser på som uheldig. Rådet meinar denne saka ikkje er handsama i tråd med det 
Kommunestyret har vedteke i madatet for Råd for menneske med nedsett funksjonsevne.   

 

Rådet er glad for at BPA konsesjonen er trådd i kraft, og at menneske med behov og rett på BPA-
tenester kan velgje korleis dette skal organiserast og moglegheit for å velgje mellom "ULOBA" og 



"Hjemme Best". "  

 
 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

27/2017: Status utbygging Sagstad skule og Grasdal skule 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Skriv framlegg her 

 

 
08.06.2017 RÅD FOR MENNESKE MED NEDSETT FUNKSJONSEVNE 
Prosjektleiar Ronny Ladaas orienterte i møte om status for utbygging på Sagstad skule og Grasdal 
skule.  

Rådet ønskjer mindre storleik i håndvask på HC-toalett og at såpedispensar og tørkepapir vert 
plassert ved sidan av kvarandre med bossdunk plassert under.   

Rådet meinar det er beklagelig at det er få teleslynger på Sagstad skule.  

 
RMF - 27/2017 VEDTAK: 
"Rådet ønskjer mindre storleik i håndvask på HC-toalett og at såpedispensar og tørkepapir vert 
plassert ved sidan av kvarandre med bossdunk plassert under.   

Rådet meinar det er beklagelig at det er få teleslynger på Sagstad skule. " 

 

 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

28/2017: Bustadmelding 2017 - 2020 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Skriv framlegg her 

 

 
08.06.2017 RÅD FOR MENNESKE MED NEDSETT FUNKSJONSEVNE 
 
 



RMF - 28/2017 VEDTAK: 
"Meldingane vert teken til orientering." 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

29/2017: Råd for menneske med nedsett funksjonsevne - Møteplan 2. halvår 2017 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Skriv framlegg her 

 

 
08.06.2017 RÅD FOR MENNESKE MED NEDSETT FUNKSJONSEVNE 
Det lå ikkje føre møteplan frå Eldrerådet, møteplanen vert difor teken opp på neste møte. 

 
RMF - 29/2017 VEDTAK: 
"Det vart ikkje fatta vedtak i saka." 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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